
 

 

 

 

 

 

 

 

Reactie op de nota Dierenwelzijn door frettenvereniging Frettig Gestoord 

 

Op zich is de nota Dierenwelzijn een prima stuk om de problematiek rondom het dierenleed in kaart 

te brengen en te beheersen. 

Wat ons als kleinschalige opvang direct opvalt is dat iedere hulpbehoevende diersoort wild of 
gedomesticeerd onder de taken valt van één partij namelijk n.l. de Dierenbescherming. 
Op zich is het logisch dat de gemeente één partij in de hand neemt die kennis van zaken heeft van al 
deze diersoorten. 
Helaas zijn wij als frettenopvang  het bewijs dat dit niet het geval is en dat er ook geen behoefte 
bestaat bij de Dierenbescherming om deze kennis te gaan gebruiken. 
 
Aangezien wij hierdoor geen subsidie ontvangen zijn wij aangewezen op landelijke organisaties zoals 
stichting Dierenlot, die dit probleem wel onderkent.  
Maar er is een reden voor deze houding bij de Dierenbescherming,  namelijk dat het opvangen van 
de grootste groep dieren zoals honden, katten, etc. een makkelijker en rendabeler groep is om zich 
op te richten? 
Zeker, de fret valt daar niet onder en is daardoor niet geliefd bij de Dierenbescherming.  
Toch vangt onze opvang  jaarlijks ca 100 fretten op, op dit moment 80, naast de andere kleinere 
opvangadressen en dan praat je gauw over behoorlijke kosten. 
Aangezien de fret een steeds grotere groep onder de huisdieren gaat worden, en ja het is een echt 
huisdier, zullen wij in de toekomst steeds meer met gedumpte, verwaarloosde, afgestane en zieke 
fretten te maken krijgen. 
Wij zijn een vereniging waarbij de meeste kosten door de leden opgebracht worden en dat gaat een 
onhoudbare situatie worden. 
Daarom zijn wij van mening dat het negeren van een groeiende groep huisdieren niet de manier is 
om dierenleed te beperken. 
Om die reden zien wij ook graag dat de fret net als elk ander huisdier wordt meegenomen in deze 
nota. 
 
Het houden  en opvangen van huisdieren   
Wat betreft het houden van huisdieren is er in het verleden een goede start gemaakt met de paarse 
lijst. 
Wij zijn er een voorstander van, zeker voor fretten, dat er voorwaarden worden gesteld aan het 
houden van dieren en dat dit landelijk wordt geregeld. 
Wel zijn wij van mening dat deze regels nauw in samenspraak met erkende dierenorganisaties 
moeten worden vastgesteld, die kennis van zaken hebben. 
Ondanks onze inbreng bij het samenstellen van deze paarse lijst zijn er nog geen duidelijke afspraken 
gemaakt over hoe fretten gehouden moeten worden. Helaas is deze lijst niet in werking getreden en 
zal dit hoogst waarschijnlijk Europees worden opgepakt. 
 
De meeste gevonden dieren worden met behulp van diverse organisaties naar de betreffende asiels 
gebracht. De Dierenbescherming heeft daar een groot aandeel in maar helaas wordt de fret daar 
weer niet in meegenomen. 
Het gebeurt regelmatig dat wij met onze, door stichting Dierenlot ter beschikking gestelde, 
dierenambulance gevonden fretten moeten gaan ophalen omdat hier geen regeling voor is vanuit de 
dierenbescherming of de gemeente. 
 



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Evenementen 
Het opvangen van de huisdieren zal voor dierenorganisaties geen probleem zijn maar vaak worden 
wij geconfronteerd met asiels of andere opvangen die niet goed weten hoe een fret moet worden 
gehuisvest en niet weten dat konijnen-en hondenvoer niet de juiste voeding is. 
Daarom staan wij als vereniging regelmatig op dier-evenementen met particuliere fretten en een 
grote speelbak, om het publiek te informeren wat een fret is en hoe deze moet worden gehouden. 
Waarom denken bepaalde gemeenten dat dit dierenleed is en dus niet acceptabel, terwijl de fret een 
normaal huisdier is net als een hond die daar wel mag komen! 
Onze stelregel is en blijft: informeer en niet negeer! 
In de verzorgingshuizen waar wij ook acte de precense geven, waarderen ze onze inzet enorm. Ook 
de ouderen die nog nooit  een fret hebben gezien zijn geïnteresseerd in deze dieren.  
 
Samengevat 
Beste raadsleden het kan niet en mag zeker niet zo zijn dat een gezellig huisdier als de fret 
ondergewaardeerd/geneerd blijft worden terwijl deze al ca 2500 jaar wordt gehouden. 
Om die reden vragen wij u ook als grootste frettenorganisatie in uw stad Utrecht en in Nederland, dit 
dier op te nemen in deze nota en hier subsidie voor vrij te maken zodat of wij onze werkzaamheden 
kunnen blijven voort zetten of dat hier goede asiels en kennis voor wordt gecreëerd. 
 
 
Met dank namens Frettenvereniging Frettig Gestoord, 
 

 
Rob Blom 
Secretaris frettenvereniging “Frettig Gestoord” 
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